
 

 

Ve Slavkově u Brna chtějí zvýšit bezpečnost. Město proto angažuje dva asistenty 
prevence kriminality. Platit je bude úřad práce z prostředků určených na veřejně 
prospěšné práce. Tito lidé budou pomáhat strážníkům, kterých by ve Slavkově bylo 
potřeba více, ale město na ně nemá peníze. Vedení radnice nové asistenty vybere 
z řad nezaměstnaných a nastoupit by měli už v prosinci, řekl starosta Slavkova 
Michal Boudný z ČSSD. 
 
Řecko dnes předává dál do Evropy první uprchlíky. Šest iráckých a syrských rodin 
rodin se přesune do Lucemburska. Tímto krokem se spouští nový dvouletý plán 
Evropské Unie, který má ulevit především Řecku a Itálii a omezit počet pěších 
migrantů přes Balkán. Itálie už v rámci stejného plánu stihla předat 86 lidí do Finska 
a Švédska. Podle dohody ze září letošního roku se má v následujících dvou letech 
stejným způsobem rozmístit až 160 tisíc uprchlíků. 
 
Lichtenštejnský kníže Hans Adam II. se dnes (4.11.) zúčastnil vysvěcení nově 
opravené hrobky ve Vranově u Brna. Několik let ji ničila vlhkost a plíseň. Dělníci ji 
opravovali tři roky, náklady ve výši dvou milionů eur zaplatili Lichtenštejnové. 
Restaurátoři se museli postarat také o padesát sarkofágů, kde jsou členové rodu 
pohřbení, přiblížil ředitel brněnských památkářů Zdeněk Vácha. 
 
Hodonín už nemá starostku Milanu Grauovou z hnutí ANO a radnici museli opustit i 
dva místostarostové. Všechny tři dnes v podvečer odvolali zastupitelé. Ve funkci 
zůstal pouze první místostarosta Vítězslav Krabička z uskupení Změna. Část členů 
zastupitelstva vytýkala vedení města špatnou komunikaci a údajný klientelismus. 
Kdo obsadí uvolněné posty, zatím není jasné, jednání zastupitelstva je odloženo na 
příští týden. 


